
 

 

     

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag 

den 31 juli 2024 18.00 i Uppgården 

Närvarande: Ulla Thid, Stefan Qviberg, Maya Bergqvist, Laila Månsson, 

Christina Qviberg, Agneta Collberg och Eva Larsson. 

 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 

Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemöte 2024-05-27 bordlades förra mötet och tas upp vid 

nästa möte. Protokollet från styrelsemöte 2024-06-13 godkändes och lades till 

handlingarna.  

§ 3  Ekonomi 

Kjell rapporterat frånvaro men informerat om att saldot på plusgirot den 31 juli 

är 68 648 kronor.   

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 

Vi har fått förfrågan om vi har något om emigrationen till Amerika i våra arkiv, 

vilket vi inte har. 

En fråga om vi har några ”Lätta vingar”, dvs spånarbeten eller spånfåglar, vilket 

vi inte heller har. 

Vi är tydligen en av få hembygdsföreningar i landet som inte kallar oss just  

Hembygdsförening. Trots att den juridiska termen för oss borde vara förening 

beslöt styrelsen att behålla namnet Hembygdslag. 

 

§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 

Siri har inte fått tag på Emilia inför mötet så inget att rapportera om. 

 

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: Gordon Rönnberg och Mats Lundgren har bytt de trasiga tak-

pannorna på alla byggnader. Gordon tillhandahöll stege och ställningar. 

Eventuell ersättning till Gordon ska diskuteras på nästa möte.  

b) Museigruppen: Stefan funnit bildoriginal som nu är kopierade.  

Skrivbordet som Hembygdslaget fick från Kurön är nu skänkt till Hilma af 

Klint-centret.  



 

 

     

c) Dokumentationsgruppen: Bordläggs till nästa möte.  

d) Programgruppen: Höstprogrammet tas nästa möte.    

e) Bagarstugan: Inget att rapportera.  

f) Örtagården och trädgården: Trädgårdsgruppen har jobbat vidare med 

ogräsrensning och (om)plantering av växter.  

g) Hembygdsdagen: Söndag den 11 augusti kl. 11-15. Temat är 50-årsjubiléet.  

Förslagen på tändsticksask visade sig vara alltför svårt och/eller dyrt. Agneta 

fick via mail godkänt av styrelsen att ta fram pennor med Hjorten och 

”Adelsö Hembygdslag 1974-2024”. Delas ut som gåva till alla besökare. 

Överblivna pennor kan säljas på julmarknaden.  

Bildpromenad med närbilder från området, mest för barnen. Stefan ordnar. 

Adelsö Evenemang och Emilia ordnar med t.ex. fiskdamm för barnen. 

Björkportaler vid grinden mot vägen. Soptunnor och sopsäckar på området. 

Flera pop-up-tält kan lånas av Caféet utöver de ”vanliga” vi själva har. 

Stintan har kontakt med alla ”knallar”.  

Stintan och Siri bemannar lotteriet samt fortsätter att jaga priser. 

Ö-laget och Adelsö Blåsare kommer som musikunderhållning. 

Caféet öppnar baren samt att Sven Törvall har ”mathörna”.  

Popcornmaskinen hyrs/lånas av Adelsö Evenemang. 

Skylt sätts upp på måndagen 5 augusti vid färjebacken samt utanför Caféet. 

Laila kontaktar Håkan på Mitt-i för eventuellt reportage. Eva lyssnar med 

Mälaröarnas Nyheter om de har någon att skicka. 

Stefan fick i uppdrag att fotodokumentera dagen. 

Stintan beställer smörgåsar och dricka till musiker och ”bemanning”. 

Innehåll i ”50-årstältet”:  

• Bysten av Linnea Kulle Lindblad ställs fram, Laila dekorerar med 

blomsterkrans. Ulla letar info i arkivet. Bild på Linnea finns i caféet. 

Stefan har bild på Linnea hemma. Båda ställs ut i tältet. 

• Försäljning av t-tröjor och kassar. Berit och Tina bemannar. 

• Trägubbarna i bagarstugan ställs ut (ett urval) och ett blad med de 

olika yrkena läggs fram för besökare att gissa vem som gör vad.  

• Agneta plockar ut bilder ur arkivet att sättas upp på skärmar. Maya för-

söker få ”ut” bilder från hemsidan att göras vykortsutställning av. 

• Stig Collbergs foton av gamla (oidentifierade) lador på Adelsö sätts 

upp. Förhoppningsvis kan någon besökare bidra med information. 

• Ljudband med inspelningar av gamla Adelsöbor. 



 

 

     

Samling lördag 10.00 för riggning av tält m.m. (Agneta, Ulla, Helén, Stintan, 

Nisse, Siri, Laila, Stefan, Andreas, Zandra, Maya) 

Samling söndag 9.00 för framplockning, uppställning m.m. 

§ 6  Övriga frågor 

Bordlades. 

§ 7  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte onsdagen den 2 september 19.00 i Uppgården (Eva fikaansvarig).  

 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande Agneta tackade för visat intresse och några gick och beundrade den 

fint ordnade örtagården. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Eva Larsson  Agneta Collberg 


